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00:00:01.641 --> 00:00:05.822 
Szanowni Państwo otwieram V nadzwyczajną sesję 
Rady Miejskiej 
 
00:00:05.842 --> 00:00:07.022 
w Sulechowie IX kadencji. 
 
00:00:07.082 --> 00:00:10.583 
Witam na dzisiejszej sesji burmistrza Sulechowa 
Pana Wojciecha Sołtysa. 
 
00:00:10.643 --> 00:00:11.703 
- Dzień dobry. 
 
00:00:11.723 --> 00:00:14.343 
- Witam zastępcę burmistrza Pana Wojciecha 
Szefnera. 
 
00:00:14.403 --> 00:00:15.863 
- Dzień dobry. 
 
00:00:16.003 --> 00:00:18.524 
- Witam zastępcę burmistrza Pana Marcina 
Górznego. 
 
00:00:18.544 --> 00:00:19.724 
- Dzień dobry. 
 
00:00:19.764 --> 00:00:22.445 
- Witam sekretarza Gminy Sulechów Panią 
Magdalenę Klucznik. 
 
00:00:22.465 --> 00:00:23.865 
- Dzień dobry. 
 
00:00:23.885 --> 00:00:26.805 
- Witam skarbnika Gminy Sulechów pana Marcina 
Fafułę. 
 
00:00:26.865 --> 00:00:28.246 
- Dzień dobry. 
 
00:00:28.266 --> 00:00:30.526 
- Witam Sołtysów Sołectw Gminy Sulechów. 
 
00:00:32.782 --> 00:00:34.824 
Witam kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, 
 
00:00:34.864 --> 00:00:37.466 
obsługę prawną i kierowników jednostek 
organizacyjnych. 
 
00:00:38.888 --> 00:00:40.389 
Szanowni Państwo informuję Państwa, 
 
00:00:40.429 --> 00:00:43.232 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i 
publikowana. 
 
00:00:43.312 --> 00:00:46.915 
Wysoka Rado stwierdzam na podstawie sprawdzenia 
w sposób 
 
00:00:46.975 --> 00:00:50.378 
elektroniczny kworum, że na ustawowy stan 
wynoszący 21 radnych Rady 
 
00:00:50.418 --> 00:00:52.941 
Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych 
jest. 
 
00:00:55.143 --> 00:01:04.809 
Bardzo proszę Państwa radnych o potwierdzenie 
kworum. 19 tak. 
 
00:01:04.929 --> 00:01:06.550 
Jest 19 radnych w związku z tym stwierdzam, 
 
00:01:06.570 --> 00:01:09.732 
że obrady V sesji IX kadencji Rady Miejskiej w 
Sulechowie są 
 
00:01:09.792 --> 00:01:11.934 
prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
00:01:11.974 --> 00:01:14.695 
Porządek obrad wszyscy radni otrzymali więc nie 
będę odczytywać 
 
00:01:14.755 --> 00:01:17.697 
porządku. Czy do proponowanego porządku obrad 
sesji ktoś z Państwa 
 
00:01:17.737 --> 00:01:19.718 
radnych lub Pan burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 
 
00:01:23.481 --> 00:01:24.581 
Nie ma propozycji. 
 
00:01:24.621 --> 00:01:29.033 
Ja tylko powiem że, wiem, że Pani sołtys chce zabrać 
głos i zadać nam 
 
00:01:29.053 --> 00:01:31.115 
jakieś pytanie, ale to możemy zrobić po sesji, 
 
00:01:31.155 --> 00:01:32.636 
tak Panie burmistrzu? 
 
00:01:32.676 --> 00:01:37.200 
Bo i tak mamy, nie ma punktu sprawy różne czy coś 
takiego, 
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00:01:37.861 --> 00:01:41.564 
żeby sołtysi zapytali, ale to myślę, 
 
00:01:41.584 --> 00:01:43.546 
że po sesji Pani sołtys, nie? 
 
00:01:43.586 --> 00:01:44.707 
Zamkniemy. 
 
00:01:44.747 --> 00:01:47.766 
Nie ma problemu. Dobrze. 
 
00:01:47.806 --> 00:01:49.988 
Nie widzę żadnych wniosków do porządku obrad. 
 
00:01:50.008 --> 00:01:52.610 
Przechodzimy do punktu trzeciego rozpatrzenie i 
głosowanie projektów 
 
00:01:52.650 --> 00:01:57.293 
uchwały. Na początek punkt pierwszy druk numer 
865 w sprawie projektu 
 
00:01:57.313 --> 00:02:00.856 
uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii drogi 
gminnej 
 
00:02:00.916 --> 00:02:02.257 
ustalenia i przebiegu. 
 
00:02:02.277 --> 00:02:04.439 
Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 
chciałby zabrać głos 
 
00:02:04.479 --> 00:02:09.182 
w tym punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 
 
00:02:09.242 --> 00:02:10.383 
Wyprzedził tak. 
 
00:02:10.423 --> 00:02:12.765 
Bardzo Proszę Panie radny. 
 
00:02:12.805 --> 00:02:14.206 
Może najpierw Pan burmistrz a potem. 
 
00:02:15.463 --> 00:02:16.544 
- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
 
00:02:16.584 --> 00:02:19.947 
Szanowni Państwo, pozwólcie, że tak w sposób 
ogólny powiem, 
 
00:02:19.987 --> 00:02:23.390 
ale te trzy uchwały dotyczą właściwie tego samego 
zagadnienia, 
 

00:02:23.430 --> 00:02:27.313 
czyli możliwości w przyszłości wymiany, 
 
00:02:27.333 --> 00:02:32.057 
jeśli tak to mogę ująć z Nadleśnictwem Sulechów. 
 
00:02:32.077 --> 00:02:34.579 
W praktyce mogłoby to doprowadzić do tego, 
 
00:02:34.619 --> 00:02:39.723 
że przejęlibyśmy majątek Nadleśnictwa oferując w 
zamian te wskazywane 
 
00:02:39.843 --> 00:02:41.805 
tutaj nieruchomości drogowe. 
 
00:02:42.606 --> 00:02:44.568 
I to właściwie tyle tytułem wstępu. 
 
00:02:44.609 --> 00:02:46.792 
Mieliśmy kiedyś kilka spotkań jeszcze przed 
wakacjami, 
 
00:02:46.812 --> 00:02:50.957 
więc myślę, że Państwo temat doskonale znacie. 
 
00:02:51.017 --> 00:02:52.900 
Na tą chwilę mówimy o tych trzech, 
 
00:02:52.940 --> 00:02:55.003 
trzech lokalizacjach. 
 
00:02:55.043 --> 00:02:57.867 
- Dziękuję. Czy Pan radny Sebastian Różycki nadal 
chce zabrać głos. 
 
00:02:58.768 --> 00:03:04.111 
- Tak dlatego, że w projekcie uchwały jest załącznik 
graficzny. 
 
00:03:04.151 --> 00:03:08.994 
Mówimy o uchwale oczywiście dotyczącej przyjęcia 
drogi gminnej 
 
00:03:09.014 --> 00:03:10.475 
w Okunie. 
 
00:03:10.535 --> 00:03:18.540 
Chodzi mi o wąskie gardło przy działce numer 136 i 
107/5, 
 
00:03:20.461 --> 00:03:26.884 
czy w tym zakresie przyjęcie tej drogi jest jakby w 
przepisach prawa 
 
00:03:26.944 --> 00:03:28.765 
co do jej szerokości? 
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00:03:28.845 --> 00:03:33.808 
Bo patrząc graficznie jest to duże bardzo zwężenie i 
ewentualnie po 
 
00:03:33.848 --> 00:03:40.551 
prostu gdyby później trzeba było dochować 
przepisów odległościowych 
 
00:03:40.591 --> 00:03:45.194 
czy tutaj nie będzie tego zakłócenia bo ten element 
mnie w tym 
 
00:03:45.274 --> 00:03:47.135 
zakresie niepokoi. Proszę o wyjaśnienie. 
 
00:03:47.235 --> 00:03:49.796 
- Dziękuję bardzo proszę Pan burmistrz Marcin 
Górzny. 
 
00:03:50.476 --> 00:03:54.398 
- Panie Przewodniczący Wysoka Rado Panie radny 
Sebastianie istotnie 
 
00:03:54.418 --> 00:04:00.821 
jest tak jak pan mówi jeśli zarządca drogi dokonuje 
aktu budowy drogi 
 
00:04:00.881 --> 00:04:05.883 
to wtedy organ wydający zezwolenie na takie 
działanie 
 
00:04:05.943 --> 00:04:11.425 
czyli pozwolenie na budowę albo decyzję ZRID-
owską bada czy zostały 
 
00:04:11.445 --> 00:04:14.927 
spełnione wszystkie wymogi wskazane w 
rozporządzeniu. 
 
00:04:15.687 --> 00:04:18.810 
Natomiast ta droga nie będzie budowana, 
 
00:04:18.850 --> 00:04:19.970 
nie była budowana. 
 
00:04:20.030 --> 00:04:23.213 
My tę drogę tylko wyremontowaliśmy. 
 
00:04:23.233 --> 00:04:28.837 
W związku z tym obawy o to czy nie będą spełnione 
wytyczne 
 
00:04:28.877 --> 00:04:30.658 
rozporządzenia nie ma. 
 
00:04:30.698 --> 00:04:35.322 

Rozporządzenie dotyczy tylko wytyczania nowych 
dróg albo budowy 
 
00:04:35.382 --> 00:04:37.363 
nowych dróg na działkach istniejących. 
 
00:04:38.948 --> 00:04:41.730 
- Dziękuję bardzo proszę Pan radny Sebastian 
Różycki. 
 
00:04:41.810 --> 00:04:43.792 
- Poprosiłbym jeszcze o wyjaśnienie dlatego, 
 
00:04:43.832 --> 00:04:45.934 
że w uzasadnieniu tego nie mamy. 
 
00:04:45.954 --> 00:04:49.817 
Kto jest obecnie właścicielem tej drogi? Dziękuje. 
 
00:04:49.957 --> 00:04:55.142 
- Obecnie właścicielem tej drogi jest Gmina 
Sulechów. 
 
00:04:55.202 --> 00:04:59.585 
- Ona po prostu nie była fizycznie przejęta jako droga 
gminna. 
 
00:04:59.645 --> 00:05:00.887 
Tak to należy odczytać, tak? 
 
00:05:03.311 --> 00:05:08.053 
- Od kilkunastu lat w Polsce mamy dwa rodzaje dróg 
drogi publiczne 
 
00:05:08.113 --> 00:05:11.534 
i drogi niepubliczne czyli inaczej mówiąc drogi 
wewnętrzne. 
 
00:05:11.594 --> 00:05:15.435 
Ta droga była drogą niepubliczną czyli wewnętrzną a 
teraz ją 
 
00:05:15.515 --> 00:05:17.695 
upubliczniamy. 
 
00:05:17.756 --> 00:05:19.476 
Natomiast stan właścicielski się nie zmienia. 
 
00:05:19.536 --> 00:05:22.477 
Dalej właścicielem tej działki drogi będzie Gmina 
Sulechów. 
 
00:05:25.175 --> 00:05:30.497 
Ponieważ Pani radna, my na tę drogę dostaliśmy 
dofinansowanie ze 
 
00:05:30.557 --> 00:05:36.899 
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środków prowowskich i obligo tego programu jest 
to, 
 
00:05:36.959 --> 00:05:40.501 
żeby potem ta droga była publiczna, więc po 
zrealizowaniu tej drogi, 
 
00:05:40.561 --> 00:05:46.263 
po jej utwardzeniu, a to jest droga utwardzona masą 
bitumiczną, 
 
00:05:46.303 --> 00:05:50.364 
no dopełniamy, żeby rozliczyć po prostu ten projekt 
i nie oddawać 
 
00:05:50.424 --> 00:05:51.705 
pieniędzy, które dostaliśmy. 
 
00:05:56.627 --> 00:05:58.088 
- Dziękuję. 
 
00:05:58.128 --> 00:05:59.709 
Nie widzę więcej głosu w tym punkcie, 
 
00:05:59.749 --> 00:06:01.370 
zatem przechodzimy do głosowania. 
 
00:06:01.390 --> 00:06:04.032 
Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 
swoich urządzeniach 
 
00:06:04.092 --> 00:06:16.561 
druk numer 865. 
 
00:06:16.561 --> 00:06:18.142 
Bardzo proszę o głosowanie Pani Krystyno. 
 
00:06:23.269 --> 00:06:27.170 
Dziękuję. Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała 
została przyjęta 
 
00:06:27.250 --> 00:06:31.251 
jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu 
druk numer 866 
 
00:06:31.651 --> 00:06:35.732 
w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej 
odcinka drogi numer 
 
00:06:36.233 --> 00:06:38.733 
005515F poprzez wyłączenie z użytkowania. 
 
00:06:38.813 --> 00:06:40.974 
Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 
chciałby zabrać głos 
 
00:06:40.994 --> 00:06:42.874 

w tym punkcie? 
 
00:06:42.914 --> 00:06:44.255 
Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 
 
00:06:44.295 --> 00:06:46.836 
Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 
swoich urządzeniach 
 
00:06:46.876 --> 00:06:54.189 
druk numer 866. 
 
00:06:54.189 --> 00:06:56.571 
Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
00:06:56.591 --> 00:06:59.173 
Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 
00:06:59.233 --> 00:07:03.557 
Druk numer 867 w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi gminnej odcinka 
 
00:07:03.597 --> 00:07:08.962 
drogi numer 005521F poprzez wyłączenie z 
użytkowania. 
 
00:07:09.062 --> 00:07:11.304 
Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 
chciałby zabrać głos 
 
00:07:11.324 --> 00:07:12.466 
w tym punkcie? 
 
00:07:12.506 --> 00:07:14.027 
bardzo proszę Pan radny Wiesław Kołakowski. 
 
00:07:15.197 --> 00:07:17.598 
- Wysoka Rada, Panie przewodniczący, Panie 
burmistrzu, 
 
00:07:18.339 --> 00:07:21.720 
to już wybrzmiało co prawda, o co chcę zapytać 
wcześniej, 
 
00:07:21.740 --> 00:07:25.522 
na wcześniejszej sesji, bo już takie uchwały podobne 
podejmowaliśmy. 
 
00:07:25.542 --> 00:07:31.265 
Chcę się tylko upewnić, że Nadleśnictwo nie będzie 
karać za wstęp 
 
00:07:31.305 --> 00:07:35.607 
na te drogi po ich przejęciu, bo wyłączamy je po to, 
 
00:07:35.647 --> 00:07:39.669 
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żeby Nadleśnictwu móc je przekazać. 
 
00:07:39.709 --> 00:07:41.410 
Straż Leśna nie będzie sypać mandatów. 
 
00:07:43.493 --> 00:07:46.145 
Tak, bo ta droga, o której w tej chwili akurat mówimy 
jest 
 
00:07:46.165 --> 00:07:47.993 
uczęszczana sezonowo przez mieszkańców. 
 
00:07:48.968 --> 00:07:52.071 
- Dziękuję bardzo proszę Panie burmistrzu. 
 
00:07:52.111 --> 00:07:55.434 
- Za chwilę odpowiem Panu radnemu natomiast ja 
tylko dopowiem to są 
 
00:07:55.494 --> 00:07:58.517 
dokładnie te same uchwały, które na ostatniej sesji 
Państwo 
 
00:07:58.597 --> 00:08:01.439 
przyjmowaliście jako projekt projektu. 
 
00:08:01.519 --> 00:08:05.443 
Ponieważ tak wygląda procedura najpierw 
przyjmujecie Państwo uchwałę 
 
00:08:05.523 --> 00:08:08.946 
projekt projektu uchwały my tę uchwałę wysyłamy 
ten projekt projektu 
 
00:08:09.006 --> 00:08:11.468 
do zaopiniowania przez Zarząd Powiatu. 
 
00:08:11.528 --> 00:08:16.192 
One w międzyczasie wróciły z zaopiniowania i dzisiaj 
już właściwe uchwały. 
 
00:08:16.232 --> 00:08:18.573 
Tych samych dróg dotyczące Państwu 
przedkładaliśmy, 
 
00:08:18.613 --> 00:08:23.935 
natomiast odpowiadając na pytanie radnego 
Wiesława tak padła jasna 
 
00:08:23.975 --> 00:08:26.295 
deklaracja na razie oczywiście ustna, 
 
00:08:26.355 --> 00:08:29.716 
ponieważ z wiadomych względów nie związaliśmy 
się jeszcze 
 
00:08:29.756 --> 00:08:32.337 

z Nadleśnictwem żadnym oficjalnym 
porozumieniem. 
 
00:08:32.377 --> 00:08:35.918 
Natomiast te drogi będą ogólnodostępne i będą dla 
wszystkich 
 
00:08:35.958 --> 00:08:39.050 
mieszkańców w celu dojechania do swoich 
nieruchomości, 
 
00:08:39.050 --> 00:08:43.306 
a także dojechania np. na grzyby w okresie 
jesiennym udostępnione 
 
00:08:43.306 --> 00:08:46.501 
do ruchu, pojawią się takie same znaki 
 
00:08:46.501 --> 00:08:51.235 
jak już przy wielu drogach własności Nadleśnictwa 
stoją, czyli droga 
 
00:08:51.235 --> 00:08:53.039 
dopuszczona dla ruchu ogólnego. 
 
00:08:54.918 --> 00:08:57.983 
Tak np. jak droga na Przegubiel, ta asfaltowa. 
Dziękuję. 
 
00:08:58.701 --> 00:09:01.058 
- Dziękuję bardzo, nie widzę więcej głosów zatem 
przechodzimy 
 
00:09:01.058 --> 00:09:05.195 
do głosowania, proszę Państwa radnych o oddanie 
głosu na swoich urządzeniach. 
 
00:09:05.195 --> 00:09:15.827 
Druk numer 867. Za 19 radnych stwierdzam, 
 
00:09:15.868 --> 00:09:17.609 
że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
00:09:17.649 --> 00:09:21.493 
Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 
00:09:21.553 --> 00:09:25.738 
Druk numer 868 o zmianie uchwały budżetowej 
Gminy Sulechów na 2024 rok. 
 
00:09:25.858 --> 00:09:29.541 
Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 
chciałby zabrać głos 
 
00:09:29.561 --> 00:09:31.063 
w tym punkcie? Bardzo proszę Panie burmistrzu. 
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00:09:31.324 --> 00:09:34.108 
- Panie Przewodniczący, ja bym chciał prosić 
skarbnika Pana Marcina 
 
00:09:34.148 --> 00:09:37.051 
Fafułę o wprowadzenie do zmian. 
 
00:09:37.111 --> 00:09:39.154 
- Panie przewodniczący, Panie burmistrzu, Szanowni 
Państwo, 
 
00:09:39.294 --> 00:09:42.518 
spotkaliśmy się między innymi z tego powodu dzisiaj, 
 
00:09:42.558 --> 00:09:46.123 
przetarg ulica Brzechwy, nie wyszedł nam brzydko w 
przetarg. 
 
00:09:46.844 --> 00:09:49.648 
Brakująca kwota to jest około 32 tysięcy złotych. 
 
00:09:49.668 --> 00:09:53.914 
Zwiększamy bezpieczeństwo do kwoty 50 tysięcy 
złotych z uwagi na to, 
 
00:09:53.974 --> 00:09:57.860 
że my zawsze płacimy po wykonawczo, więc nigdy 
nie wiemy na czym 
 
00:09:57.880 --> 00:10:01.285 
skończymy, żeby móc rozstrzygnąć przetarg na 
bardzo ważne zadania. 
 
00:10:02.726 --> 00:10:05.128 
Choćby o tym co mówiliśmy pół godziny wcześniej, 
 
00:10:05.168 --> 00:10:10.031 
czyli żeby odwodnić dane tereny i żeby ruszyć z tą 
inwestycją w tym 
 
00:10:10.071 --> 00:10:12.273 
roku potrzebujemy rozstrzygnąć przetarg, 
 
00:10:12.313 --> 00:10:15.736 
zwiększyć brakującą kwotę, kwotę 50 tysięcy złotych. 
 
00:10:15.796 --> 00:10:19.278 
Po drugiej stronie zwiększamy kwotę z lokat, 
 
00:10:19.358 --> 00:10:23.201 
50 tysięcy na lokatach mamy więcej niż mamy 
założone w budżecie, 
 
00:10:23.221 --> 00:10:27.104 
możemy bezpiecznie zwiększyć i dzięki temu 
rozstrzygniemy przetarg. 
 

00:10:27.164 --> 00:10:28.425 
Dziękuję bardzo. 
 
00:10:28.445 --> 00:10:30.607 
- Dziękuję bardzo. Proszę pan radny Sebastian 
Różycki. 
 
00:10:31.880 --> 00:10:34.504 
- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Panie 
Skarbniku, 
 
00:10:34.584 --> 00:10:37.928 
Szanowni Radni uzasadnienie, które przed 
chwileczką usłyszeliśmy 
 
00:10:37.968 --> 00:10:40.752 
nie w pełni zgadza się z tym co jest zapisane. 
 
00:10:40.772 --> 00:10:42.634 
Pan powiedział, że nie wyszedł nam przetarg, 
 
00:10:42.694 --> 00:10:46.459 
a tak naprawdę w uzasadnieniu jest mowa o omyłce 
rachunkowej. 
 
00:10:47.700 --> 00:10:52.483 
Więc w takim wypadku proszę o przedstawienie mi 
dokumentów, 
 
00:10:52.523 --> 00:10:56.605 
które wykazują to co jest wpisane w uzasadnieniu, 
 
00:10:56.665 --> 00:11:01.428 
czyli w którym miejscu w przypadku przyjęcia oferty 
wykonawca 
 
00:11:01.468 --> 00:11:06.090 
popełnił omyłkę rachunkową, bo w takim przypadku 
nie widzę 
 
00:11:06.150 --> 00:11:10.453 
konsekwencji związanej z tym uzasadnieniem. 
 
00:11:10.513 --> 00:11:12.914 
- Dziękuję bardzo proszę Panie skarbniku. 
 
00:11:17.182 --> 00:11:18.883 
- Bo zgodnie z przepisami o ustawie, 
 
00:11:18.923 --> 00:11:23.427 
jeżeli był ogłoszony przetarg i państwo weryfikując 
ofertę 
 
00:11:23.467 --> 00:11:27.870 
stwierdziliście, że nastąpiła omyłka wynikająca z 
rachuby, 
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00:11:28.230 --> 00:11:34.394 
czyli dokładnie o kwotę 32228,96 zł przetarg nie 
musi być 
 
00:11:34.474 --> 00:11:37.036 
uniewinniony, natomiast wykonawca może przyjąć, 
 
00:11:37.076 --> 00:11:38.137 
że to jest kwota wyższa. 
 
00:11:38.737 --> 00:11:41.658 
W Pana uzasadnieniu Panie skarbniku była mowa, 
 
00:11:41.738 --> 00:11:46.500 
że przetarg wam nie wyszedł, czyli że błąd nastąpił 
po stronie 
 
00:11:46.560 --> 00:11:51.242 
oferenta tak naprawdę, więc chciałbym znać 
podstawową przyczynę. 
 
00:11:51.282 --> 00:11:52.742 
Jeżeli w uzasadnieniu mam napisane, 
 
00:11:52.762 --> 00:11:57.104 
że jest to omyłka rachunkowa, to proszę okazać mi 
dokument 
 
00:11:57.164 --> 00:12:00.945 
bądź protokół z tego przetargu, który mi jest 
wskazany, 
 
00:12:00.965 --> 00:12:06.087 
w którym miejscu błąd matematyczny popełnił 
wykonawca. Dziękuję. 
 
00:12:06.422 --> 00:12:10.383 
- Dziękuję bardzo proszę Pan burmistrz Marcin 
Górzny. Tak. 
 
00:12:10.403 --> 00:12:14.145 
- Panie Sebastianie żeby była jasność niecała kwota, 
 
00:12:14.185 --> 00:12:17.386 
która jest podana w tym uzasadnieniu i o którą, 
 
00:12:17.446 --> 00:12:21.467 
Państwa prosimy jest wynikiem omyłki rachunkowej. 
 
00:12:21.527 --> 00:12:23.148 
Część tej kwoty bo jak. 
 
00:12:24.109 --> 00:12:30.876 
- 32227,96 zł rozumiemy intencje 50000, że gdyby 
się okazało, 
 
00:12:30.916 --> 00:12:32.678 

że gdzieś wyjdą dodatkowe zlecenia, 
 
00:12:32.698 --> 00:12:35.981 
że Państwo chcecie mieć dodatkowe środki te 
17000. 
 
00:12:36.902 --> 00:12:38.484 
Natomiast zgodnie z literą prawa, 
 
00:12:38.524 --> 00:12:40.967 
jeżeli w uzasadnieniu jest zapisana, 
 
00:12:41.027 --> 00:12:43.730 
że błąd wynika z omyłki rachunkowej. 
 
00:12:44.310 --> 00:12:46.731 
Co nie wymaga ogłoszenia kolejnego przetargu, 
 
00:12:46.791 --> 00:12:51.053 
bo wykonawca zgodnie z prawem jest w stanie 
wykonać tą pracę. 
 
00:12:51.113 --> 00:12:54.955 
Proszę Państwa o wskazanie nam w protokole bądź 
w dokumentacji, 
 
00:12:54.975 --> 00:12:59.117 
którą przyjęliście i przeliczyliście, gdzie ten błąd miał 
miejsce, 
 
00:12:59.197 --> 00:13:04.099 
bo w takim przypadku uważam, że jest błędne 
uzasadnienie, 
 
00:13:04.179 --> 00:13:06.760 
a tym samym ten temat nie powinien być dzisiaj 
dyskutowany. 
 
00:13:06.800 --> 00:13:08.801 
Dziękuję. 
 
00:13:08.821 --> 00:13:12.363 
- Ja ponowie Panie Przewodniczący ad vocem jeśli 
mogę cytuję 
 
00:13:12.423 --> 00:13:15.306 
uzasadnienie. 
 
00:13:15.346 --> 00:13:19.649 
Złożona została jedna oferta, której cena po 
poprawieniu omyłki 
 
00:13:19.689 --> 00:13:22.031 
rachunkowej wynosi tyle i tyle złotych. 
 
00:13:22.051 --> 00:13:25.893 
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- I poproszę o to, żeby wskazać w którym miejscu jest 
ta omyłka rachunkowa. 
 
00:13:25.973 --> 00:13:27.354 
- I za chwilę się Pan tego dowie. 
 
00:13:27.495 --> 00:13:30.577 
- A czy ja mogę w międzyczasie powiedzieć? 
- Bardzo proszę. 
 
00:13:30.617 --> 00:13:34.039 
- Omyłka rachunkowa nie ma znaczenia w stosunku 
do zapisanej 
 
00:13:34.079 --> 00:13:35.280 
poprzednio w budżecie kwoty. 
 
00:13:36.619 --> 00:13:41.884 
kwota zapisana w budżecie była o 32 tysiące niższa. 
 
00:13:41.924 --> 00:13:43.485 
W związku z tym nie ma takiej sytuacji, 
 
00:13:43.505 --> 00:13:46.468 
o której Pan Sebastian mówi, że moglibyśmy 
rozstrzygnąć. 
 
00:13:46.528 --> 00:13:47.689 
My nie moglibyśmy rozstrzygnąć. 
 
00:13:47.729 --> 00:13:51.853 
- Panie Burmistrzu zapisana w budżecie jest kwota 
887 tysięcy. 
- Dokładnie. 
 
00:13:51.913 --> 00:13:54.916 
- Natomiast wnioskujemy o 50 tysięcy więcej. O 50 
tysięcy więcej. 
 
00:13:54.976 --> 00:13:56.237 
- Oferta opiewa na 32 tysiące więcej. 
 
00:14:00.460 --> 00:14:02.480 
Czyli ta różnica między. 
 
00:14:02.561 --> 00:14:06.501 
- Oferta wpływa na 887 w wyniku stwierdzenia 
omyłki rachunkowej. 
 
00:14:07.421 --> 00:14:09.582 
- Panie Sebastianie nie, źle pan to czyta. 
 
00:14:09.982 --> 00:14:12.422 
- Ale tak jest przepraszam napisane w uzasadnieniu. 
 
00:14:12.502 --> 00:14:13.883 
- Bardzo proszę chwilę. 

 
00:14:13.923 --> 00:14:17.443 
Panie Sebastianie niech Pan niech Pan posłucha. 
 
00:14:17.483 --> 00:14:22.204 
Kwota zapisana w budżecie już będę bez cytowania 
konkretnych kwot 
 
00:14:22.244 --> 00:14:28.811 
ale mówił jest poniżej 900 tysięcy. 
 
00:14:28.851 --> 00:14:32.515 
Kwota po rozstrzygnięciu jest powyżej 900 tysięcy. 
 
00:14:32.535 --> 00:14:37.281 
W związku z tym uchwała rady o zwiększeniu 
środków na to zadanie musi 
 
00:14:37.301 --> 00:14:38.322 
się pojawić. 
 
00:14:38.362 --> 00:14:40.505 
To jest pierwsza rzecz. 
 
00:14:40.525 --> 00:14:43.867 
Zakładam, że tutaj nie widzi Pan rozbieżności i 
problemu, 
 
00:14:43.927 --> 00:14:45.968 
tak, w tej części? 
- Nie. 
 
00:14:46.008 --> 00:14:49.670 
- Dobrze. No to teraz druga. 
 
00:14:49.750 --> 00:14:53.012 
Osoba, która oceniała, jest tutaj z nami Pani 
kierownik, 
 
00:14:53.052 --> 00:14:57.055 
która odpowiadała też za ocenę złożonego 
dokumentu. 
 
00:14:57.095 --> 00:15:00.417 
Rozumiem, była poprawka i teraz może Pani Julito, 
 
00:15:00.457 --> 00:15:02.578 
Pani powie, czego poprawka dotyczyła. 
 
00:15:03.386 --> 00:15:06.329 
Natomiast ta poprawka nijak się ma do ceny, 
 
00:15:06.369 --> 00:15:08.611 
która jest tutaj wpisana, czyli w tym sensie, 
 
00:15:08.651 --> 00:15:15.156 
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że i tak nie byłoby rozstrzygnięcia i tak by musiało być 
zwiększenie. 
 
00:15:15.236 --> 00:15:19.420 
- Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu, Panie 
Przewodniczący, 
 
00:15:19.440 --> 00:15:23.343 
omyłka rachunkowa polegała tylko i wyłącznie na 
błędnym zsumowaniu 
 
00:15:24.075 --> 00:15:27.898 
wartości z kosztorysu i zostało to błędnie przepisane 
do formularza 
 
00:15:27.918 --> 00:15:29.570 
oferty. Różnica jest 200 złotych. 
 
00:15:29.570 --> 00:15:37.315 
Oferta została kwota wpisana w formularzu 
ofertowym jest 919660,84 zł. 
 
00:15:37.315 --> 00:15:40.474 
Po poprawieniu tej oczywistej omyłki. 
 
00:15:40.474 --> 00:15:45.409 
Czyli uzasadnienie jest prawidłowe. 919345,96 zł. 
 
00:15:46.870 --> 00:15:48.911 
- I żeby było jasne. Jeszcze raz. 
 
00:15:48.951 --> 00:15:51.533 
- Nie Panie burmistrzu bo te kwoty, 
 
00:15:51.553 --> 00:15:53.955 
które Pani. 
 
00:15:53.975 --> 00:15:58.857 
Ja nie kwestionuję jakby nierealizowania zadania 
skoro w uzasadnieniu 
 
00:15:58.917 --> 00:16:03.218 
Państwo ewidentnie wpisujecie że jest to wynika z 
omyłki rachubowej 
 
00:16:03.258 --> 00:16:05.740 
czy rachunkowej to ja tylko proszę, 
 
00:16:05.800 --> 00:16:10.021 
żeby mi okazać dokument pokazujący tą różnicę. 
 
00:16:10.141 --> 00:16:12.262 
Panie przewodniczący proszę mi nie przerywać. 
 
00:16:12.322 --> 00:16:16.104 
Ja nie kwestionuję zwiększenia też kwoty o 50 tysięcy 
bo też uważam 

 
00:16:16.144 --> 00:16:20.046 
że jest to wysoce Nie dopowiedziany. 
 
00:16:20.066 --> 00:16:24.991 
Dlaczego skoro wzrost wynika o 32 tysiące my 
musimy podnieść zgodę 
 
00:16:25.451 --> 00:16:30.556 
o 50 tysięcy. Też to akceptuję, ale chciałbym mieć 
pewność i dokument 
 
00:16:30.596 --> 00:16:36.241 
który potwierdza że ta różnica 32 tysiące jest 
rachubowa i mi tylko 
 
00:16:36.281 --> 00:16:38.042 
to wskazać. Ja się przecież nie czepiam. 
 
00:16:38.082 --> 00:16:41.946 
- I teraz Panie Sebastianie ja się wtrącę bo musimy 
przeczytać to 
 
00:16:42.006 --> 00:16:43.647 
zgodnie z językiem polskim. 
 
00:16:43.727 --> 00:16:45.627 
Ja tutaj to czytam. 
 
00:16:45.687 --> 00:16:48.829 
W prowadzonym postępowaniu o udzielenie 
zamówienia publicznego 
 
00:16:48.869 --> 00:16:53.793 
w trybie podstawowym dotyczącym zadania złożona 
została jedna oferta, 
 
00:16:53.833 --> 00:16:58.376 
której cena po poprawieniu omyłki rachunkowej 
wynosi i jest podane. 
 
00:16:58.436 --> 00:17:03.100 
Było o 200 za dużo czy za mało poprawili na 900 ileś 
tysięcy i teraz 
 
00:17:03.140 --> 00:17:06.903 
jest i tak to trzeba czytać czyli 200 złotych poprawili 
i tu jest 
 
00:17:06.943 --> 00:17:08.564 
poprawna kwota i wszystko się zgadza. 
 
00:17:09.143 --> 00:17:12.165 
- Jeśli mogę Panie Przewodniczący, bo szczerze 
mówiąc, 
 
00:17:12.905 --> 00:17:15.427 
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myślę, że to zamieszanie wynika z tego, 
 
00:17:15.467 --> 00:17:18.749 
co na dobrą sprawę tu nie musiało być napisane, 
 
00:17:18.789 --> 00:17:22.671 
bo my mogliśmy podać kwotę z rozstrzygnięcia 
potencjalnego, 
 
00:17:22.711 --> 00:17:27.714 
natomiast chcieliśmy dla poprawności, przejrzystości 
pokazać, 
 
00:17:27.774 --> 00:17:33.017 
że wnioskodawca składając w podsumowaniu 
napisał 200 złotych jak 
 
00:17:33.037 --> 00:17:38.960 
rozumiem więcej. OK. 
 
00:17:39.021 --> 00:17:41.146 
Czy Panie Sebastianie zerknie Pan do Pani Julity? 
 
00:17:41.186 --> 00:17:43.391 
Bo ma przy sobie dokumentację. 
 
00:17:43.431 --> 00:17:46.318 
- Czy są jeszcze jakieś pytania dotyczące tej uchwały? 
 
00:17:48.532 --> 00:17:51.714 
- Natomiast Panie przewodniczący jeszcze też czuję 
się w obowiązku, 
 
00:17:51.754 --> 00:17:55.537 
żeby odnieść się mimo wszystko do słów Pana 
radnego Sebastiana 
 
00:17:55.557 --> 00:17:56.818 
Różyckiego. 
 
00:17:56.858 --> 00:18:01.501 
Panie Sebastianie te 50 tysięcy, o które Pan przed 
chwilą pytał, 
 
00:18:01.541 --> 00:18:06.705 
nie dalej jak 10 minut temu Pan skarbnik robiąc 
wstęp do tej uchwały 
 
00:18:06.725 --> 00:18:09.667 
powiedział, że my się rozliczamy ze wszystkimi 
wykonawcami 
 
00:18:09.727 --> 00:18:11.768 
po kosztorysowo, bo tak jest najuczciwiej. 
 
00:18:12.049 --> 00:18:13.224 
W związku z tym, 

 
00:18:13.224 --> 00:18:18.135 
dzisiaj szacujemy, że to będzie 37000, natomiast nie 
wiemy 
 
00:18:18.135 --> 00:18:22.531 
czy przepraszam 32000, natomiast nie wiemy jak 
 
00:18:22.531 --> 00:18:24.876 
wyjdzie po zrealizowaniu tego zadania. Może się 
okazać, 
 
00:18:24.876 --> 00:18:27.795 
że poprosimy wykonawcę żeby zrobił coś więcej, 
 
00:18:27.795 --> 00:18:31.878 
albo mniej jak zrobi więcej, no to nie wiem 
przybiegniemy do 
 
00:18:31.878 --> 00:18:34.781 
Państwa znowu o tysiąc złotych. Wolimy ten bufor 
 
00:18:34.781 --> 00:18:38.535 
kilkunastu tysięcy mieć, tak jak mamy na każdym 
zdaniu a 
 
00:18:38.535 --> 00:18:41.803 
po jego zrealizowaniu te środki ściągniemy po prostu 
z budżetu. 
 
00:18:41.803 --> 00:18:44.574 
- Panie Burmistrzu, ale tego Sebastian nie 
kwestionował. 
 
00:18:44.614 --> 00:18:47.054 
Tu chodziło o to słowo, które było poprawnie, 
 
00:18:47.134 --> 00:18:48.855 
ale trzeba było je wyjaśnić. 
 
00:18:49.135 --> 00:18:50.635 
Dziękuję. Czy jeszcze są jakieś pytania? Nie widzę. 
 
00:18:50.655 --> 00:18:52.836 
- Ja mam pytanie w takim wypadku. 
 
00:18:53.116 --> 00:18:54.736 
- Ale nie widzę Panie Sebastianie zgłoszenia. 
 
00:18:54.776 --> 00:19:00.298 
Bardzo proszę zgłosić się i bardzo proszę udzielam 
Panu głosu. 
 
00:19:01.407 --> 00:19:03.028 
- Jasne. To ja mam pytanie, bo rozumiem, 
 
00:19:03.188 --> 00:19:08.673 
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że w tym momencie strona, czyli gmina nie chce 
ogłaszać ponownego 
 
00:19:08.733 --> 00:19:13.037 
przetargu z racji tylko tego, że wpłynęła wyłącznie 
jedna oferta 
 
00:19:13.117 --> 00:19:16.400 
i pomimo tego, że jest większa niż żeśmy założyli 
pierwotnie 
 
00:19:16.441 --> 00:19:17.742 
w budżecie. Tak to rozumiecie? 
 
00:19:17.862 --> 00:19:21.425 
- Bardzo proszę Panie burmistrzu o udzielenie 
odpowiedzi. 
 
00:19:25.003 --> 00:19:29.484 
- Panie Sebastianie głównie ze względu na czas nie 
widzimy możliwości 
 
00:19:29.565 --> 00:19:31.085 
powtórzenia tego przetargu po to, 
 
00:19:31.145 --> 00:19:37.727 
żeby zdążyć przed końcem roku, a Państwo myślę 
pamiętacie, 
 
00:19:38.007 --> 00:19:41.669 
my też wnioskowaliśmy o to zadanie w ramach 
funduszu dróg 
 
00:19:41.709 --> 00:19:42.849 
samorządowych. 
 
00:19:42.869 --> 00:19:46.110 
Nie ma rozstrzygnięcia, natomiast warunkiem 
ewentualnego przyznania 
 
00:19:46.130 --> 00:19:48.751 
jest również zrealizowanie w tym roku. 
 
00:19:48.791 --> 00:19:51.412 
Właściwie należałoby powiedzieć, że w listopadzie 
pewnie musielibyśmy 
 
00:19:51.452 --> 00:19:52.872 
zadanie rozliczyć. 
 
00:19:52.913 --> 00:19:56.616 
Stąd tak na dobrą sprawę tak naprawdę dokładnie z 
tego powodu jest 
 
00:19:56.656 --> 00:20:02.481 
dzisiejsza sesja po to żeby móc dziś na koniec dnia a 
może jutro 

 
00:20:02.521 --> 00:20:05.603 
najpóźniej rozstrzygnąć i podpisywać umowę, 
 
00:20:05.643 --> 00:20:08.246 
czytaj przekazać teren budowy. 
 
00:20:10.187 --> 00:20:18.154 
- Dziękuję bardzo proszę Pani radna Krystyna 
Jagodzińska-Kochaniak. 
 
00:20:18.174 --> 00:20:20.176 
- Pomyłka rachunkowa to jedno. 
 
00:20:21.432 --> 00:20:26.354 
Natomiast dołożenie tych 50 tysięcy to drugie, 
 
00:20:26.434 --> 00:20:31.796 
ponieważ wcześniej w projektowaniu nie ujęto 
zadania odprowadzenia 
 
00:20:31.876 --> 00:20:34.537 
wody deszczowej w odpowiednim miejscu. 
 
00:20:34.617 --> 00:20:36.317 
Czy to tak rozumieć należy? 
 
00:20:36.397 --> 00:20:38.698 
A to zadanie będzie rozszerzone. 
 
00:20:38.858 --> 00:20:43.020 
Czy to zadanie jest rozszerzone w stosunku do oferty 
pierwotnej? 
 
00:20:43.080 --> 00:20:44.180 
- Bardzo proszę Panie burmistrzu. 
 
00:20:44.876 --> 00:20:47.838 
- Pan Marcin powiedział o rzeczach dodatkowych 
Pani Krystyno, 
 
00:20:47.878 --> 00:20:49.619 
które zawsze nam się albo pojawiają, 
 
00:20:49.659 --> 00:20:51.961 
albo nie pojawiają na zadaniach. 
 
00:20:52.001 --> 00:20:54.983 
Równie dobrze Pan Marcin mógłby powiedzieć, 
 
00:20:55.023 --> 00:20:57.945 
na co ja zawsze liczę, że powykonawczo będzie 
taniej, 
 
00:20:57.985 --> 00:21:02.929 
bo z czegoś będzie można zrezygnować, a być może 
ilość metrów 
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00:21:02.969 --> 00:21:06.952 
sześciennych podbudowy będzie mniejsza 
ostatecznie powykonawczo niż 
 
00:21:07.012 --> 00:21:08.533 
ta, która została przewidziana. 
 
00:21:10.597 --> 00:21:13.939 
No to jest podstawą tego zadania i on od początku, 
 
00:21:13.979 --> 00:21:17.101 
on od początku w tym zakresie było, 
 
00:21:17.141 --> 00:21:18.742 
no dobrze, ale no już trzeba to powtórzyć, 
 
00:21:18.822 --> 00:21:19.963 
to to powtórzymy. 
 
00:21:20.023 --> 00:21:25.166 
To zadanie nie zmienia swojego opisu na dzisiaj i 
zakresu, 
 
00:21:25.206 --> 00:21:26.447 
absolutnie nie. 
 
00:21:26.547 --> 00:21:29.869 
Ta kwota jest tylko wynikiem zaokrąglenia przez nas 
po to, 
 
00:21:29.929 --> 00:21:33.451 
żeby gdyby były to niewielkie różnice 
powykonawczo, 
 
00:21:33.491 --> 00:21:35.813 
nie trzeba było po raz drugi wracać na sesję. 
 
00:21:39.617 --> 00:21:41.698 
Rzadko nam się to zdarza Pani Krystyno. 
 
00:21:41.758 --> 00:21:45.460 
No powiem tak na pewno poniżej tej wartości 
wykonawca już nie zrobi, 
 
00:21:45.480 --> 00:21:46.701 
dlatego dokładamy. 
 
00:21:46.761 --> 00:21:50.823 
Natomiast czy zrobi dokładnie za tyle czy zrobi tysiąc 
drożej. 
 
00:21:51.023 --> 00:21:52.984 
Trudno to dzisiaj przewidzieć. 
 
00:21:53.064 --> 00:21:56.325 

- Dziękuję nie widzę więcej głosu w dyskusji zatem 
przechodzimy 
 
00:21:56.365 --> 00:21:59.467 
do głosowania. Bardzo proszę Państwa radnych o 
oddanie głosu 
 
00:21:59.507 --> 00:22:01.067 
na swoich urządzeniach druk numer 
 
00:22:17.965 --> 00:22:21.086 
868. Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta. 
 
00:22:21.166 --> 00:22:25.647 
Jednogłośnie przechodzimy do kolejnego punktu 
druk numer 869 
 
00:22:28.267 --> 00:22:30.177 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy 
 
00:22:30.177 --> 00:22:34.112 
Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024 - 2030. 
 
00:22:34.112 --> 00:22:37.370 
Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan burmistrz 
chciałby zabrać 
 
00:22:37.390 --> 00:22:39.150 
głos w tym punkcie? Bardzo proszę Panie 
burmistrzu. 
 
00:22:40.095 --> 00:22:42.896 
- Tytułem wprowadzenia z Pan Skarbnik Marcin 
Fafuła bardzo proszę. 
 
00:22:42.936 --> 00:22:44.777 
- Marcin Fafuła bardzo proszę. 
 
00:22:44.837 --> 00:22:46.538 
- Dzień dobry Szanowni Państwo. 
 
00:22:46.578 --> 00:22:47.899 
Dwie pozycje. 
 
00:22:47.959 --> 00:22:50.900 
Pierwsza o której przed chwilą rozmawialiśmy czyli 
ulica Brzechwy to 
 
00:22:50.920 --> 00:22:54.722 
jest dokładne przeniesienie z budżetu do WPF i 
druga pozycja również 
 
00:22:54.742 --> 00:22:58.004 
przed rano na mnie wyszedł tak tu już nie było omyłki 
rachunkowej. 
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00:22:58.064 --> 00:23:01.025 
Stety albo niestety plan ogólny jak Państwo wiecie, 
 
00:23:01.065 --> 00:23:05.087 
każda gmina musi to wprowadzić w budżecie 
mieliśmy 250 tysięcy. 
 
00:23:05.127 --> 00:23:08.449 
Po przetargu wyszła najniższa oferta na kwotę 
305040 zł. 
 
00:23:09.450 --> 00:23:12.872 
Jest to tylko zadanie w WPF, gdyż płatność za te 
zadania i realizacja 
 
00:23:12.892 --> 00:23:14.432 
tego zadania będzie w przyszłym roku, 
 
00:23:14.473 --> 00:23:16.153 
ale żeby ponownie rozstrzygnąć przetarg, 
 
00:23:16.214 --> 00:23:20.376 
a zależy nam na czasie, musimy tę kwotę zmienić do 
kwoty 
 
00:23:20.416 --> 00:23:21.456 
z postępowania. 
 
00:23:21.496 --> 00:23:24.318 
Także tutaj zwiększamy o 56 tysięcy złotych. 
 
00:23:24.378 --> 00:23:29.041 
Jest to również zaokrąglenie z kwoty 305040 złotych 
przepraszam. 
 
00:23:32.400 --> 00:23:35.262 
- Dziękuję nie widzę więcej głosu w dyskusji, 
 
00:23:35.282 --> 00:23:36.402 
zatem przechodzimy do głosowania. 
 
00:23:36.442 --> 00:23:39.064 
Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 
swoich urządzeniach 
 
00:23:39.124 --> 00:23:51.611 
druk numer 869. 
 
00:23:51.611 --> 00:23:54.272 
Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
00:23:54.312 --> 00:23:55.573 
Przechodzimy do kolejnego punktu. 
 
00:23:57.254 --> 00:24:00.775 

Druk numer 853 w sprawie uchwalenia 
wieloletniego planu rozwoju 
 
00:24:00.795 --> 00:24:06.498 
i modernizacji urządzeń wodociągowych i 
kanalizacyjnych na lata 
 
00:24:06.638 --> 00:24:09.379 
2024-2027. Tu była dyskusja przed sesją bardzo 
długa. 
 
00:24:09.399 --> 00:24:10.399 
Bardzo proszę Panie burmistrzu. 
 
00:24:12.144 --> 00:24:15.425 
- Mam nadzieję Szanowni Państwo, że te uwagi, 
 
00:24:15.485 --> 00:24:19.306 
wątpliwości bądź pytania, które były wcześniej 
zadawane zostały 
 
00:24:19.406 --> 00:24:20.946 
rozwiane. 
 
00:24:20.986 --> 00:24:22.747 
Jak Państwo wiecie czas ma dla nas znaczenie, 
 
00:24:22.767 --> 00:24:27.428 
w związku z tym ja mogę tylko powiedzieć to co 
dzisiaj przed sesją 
 
00:24:27.488 --> 00:24:30.148 
powiedział prezes spółki. 
 
00:24:30.209 --> 00:24:34.149 
Zależy nam na tym, aby dzisiaj ten plan został 
podjęty. Dziękuję. 
 
00:24:34.230 --> 00:24:36.230 
- Dziękuję. Nie widzę więcej głosów. 
 
00:24:36.605 --> 00:24:39.087 
W tym punkcie zatem przechodzimy do głosowania. 
 
00:24:39.107 --> 00:24:42.429 
Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 
swoich urządzeniach 
 
00:24:42.469 --> 00:24:46.171 
druk numer 853. 
 
00:24:46.171 --> 00:24:50.013 
Za 19 radnych stwierdzam, że uchwała została 
przyjęta jednogłośnie. 
 
00:24:50.033 --> 00:24:52.975 
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Przechodzimy do kolejnego punktu to zanim zamknę 
obradę to tylko 
 
00:24:53.035 --> 00:24:56.317 
przypomnę, że Pani sołtys tutaj będzie chciała nam 
zadać pytanie, 
 
00:24:56.357 --> 00:24:59.159 
bo już się wcześniej zgłosiła w tym temacie i 
będziemy jeszcze 
 
00:24:59.199 --> 00:25:02.101 
dyskutować o szpitalu. 
 
00:25:03.431 --> 00:25:06.356 
Wysoka Rado stwierdzam, że porządek obrad 
dzisiejszej sesji został 
 
00:25:06.376 --> 00:25:09.663 
zrealizowany. Zamykam V sesję Rady Miejskiej w 
Sulechowie IX 
 
00:25:09.703 --> 00:25:10.805 
kadencji. Dziękuję bardzo. 


